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La senyora vicepresidenta primera:

Gràcies, senyor conseller .

Interpel·lació al conseller d’Economia Sostenible, Sectors 
Productius, Comerç i Treball, senyor Rafael Climent González, 
sobre la política general del Consell respecte al suport i el foment 
a les cooperatives valencianes i a les seues organitzacions 
associatives, tant en el vessant sectorial com en el territorial, 
que formulen el síndic del Grup Parlamentari Podemos-Podem 
i el diputat del mateix grup parlamentari, senyor José Francisco 
Almería Serrano (RE número 46.095, BOC número 145)

La senyora vicepresidenta primera:

Anem a passar a l’última interpel·lació sobre . . ., també al 
conseller d’economia sostenible, que li farà el diputat senyor 
Josep Francesc Almería del Grup Parlamentari Podemos-
Podem, sobre suport i foment de cooperatives valencianes i a 
les seues organitzacions associatives .

Quan vosté vullga .

El senyor Almería Serrano:

Moltes gràcies, presidenta .

Conseller d’economia sostenible . Senyories .

Una vegada més estem ací en la cloenda d’aquesta sessió del 
ple, en una magnífica hora per al debat polític. Gràcies per la 
seua paciència i consideració .

«Amb aquest conseller teniu un aliat», això deia vosté, conse-
ller, el 30 de juliol de 2015, poc després del seu nomena-
ment, en el primer contacte que va tenir amb els membres 
del Consell Rector de la Confederació de Cooperatives de la 
Comunitat Valenciana afirmant, així mateix, que es pot fer 
economia d’una altra manera i que aquesta altra manera és 
precisament la de les cooperatives .

En aquesta mateixa reunió es comprometia vosté amb el 
cooperativisme valencià a donar visibilitat al sector perquè 
–i cite textualment– «els vostres valors són els que ens agra-
daria que tinga la societat» . Avui, per a començar, no podem 
estar més d’acord .

Benvolgut conseller, des del Grup Parlamentari Podemos-
Podem li hem fet aquesta interpel·lació perquè ens aclarisca 
la política general del consell respecte al suport i foment 
de les cooperatives valencianes i a les seues organitzacions 
associatives, tant en el seu vessant sectorial com territorial . 
(Soroll de papers)

En un sistema d’economia de mercat, l’activitat empresa-
rial és impulsora primordial de la creació d’ocupació, riquesa 

i benestar social i necessita de la implicació dels poders 
públics per al seu desenvolupament .

És una realitat que les economies desenvolupades disposen 
d’una estructura econòmica basada fonamentalment en la 
petita i mitjana empresa, i també en la micropime –com és el 
nostre cas–, constatant una correlació positiva entre la crea-
ció de micropimes i pimes i el creixement del producte inte-
rior brut d’un territori .

En aquest sentit és fonamental per a qualsevol economia 
facilitar i simplificar l’accés a l’activitat empresarial en tota la 
seua diversitat, ja que s’obtenen resultats que no sols afavo-
reixen al mateix emprenedor sinó a la societat en el seu 
conjunt . A més, ha quedat demostrat que els procediments 
senzills estimulen la creació de noves empreses i correlacio-
nen amb una productivitat més gran en els empreses ja cons-
tituïdes, facilitant que les persones treballadores i el capi-
tal es moguen entre els diferents sectors quan les economies 
experimenten moments difícils .

Cal aclarir en aquests punts que, sense perjudici de la possi-
ble qualificació d’algunes cooperatives com entitats sense 
ànim de lucre, d’acord amb el que disposa l’article 114, de la 
Llei de cooperatives, la gran majoria d’aquest tipus d’organit-
zacions tenen els mateixos problemes i reptes que la resta 
d’empreses que exerceixen activitats econòmiques en els 
seus mercats subjectius .

En general, podem dir –i diem– que les cooperatives són 
empreses que aporten un model organitzatiu avançat basa-
des en el valor del treball, la solidaritat i en el seu fort subs-
trat de responsabilitat social .

En particular, la Comunitat Valenciana és l’autonomia en 
la qual el cooperativisme té un major pes específic a l’es-
tat espanyol amb 2 .547 cooperatives presents en tot el 
nostre territori, de totes les dimensions i sectors econò-
mics presents en pràcticament totes les activitats econòmi-
ques, amb un volum de negoci total de més de 18 .000 mili-
ons d’euros .

Les cooperatives valencianes han demostrat una gran resili-
ència a una crisi d’especials característiques mai vista abans 
tant en matèria d’ocupació com també d’altres dinamitzant 
un sector que proporciona 77 .280 ocupacions, de les quals 
el 84% són indefinides, molt per damunt de la mitjana espa-
nyola, la qual cosa suposa més del 90% de l’ocupació de l’eco-
nomia social .

Estimem que més d’1,5 milions de persones formen part d’al-
guna cooperativa al País Valencià, la qual cosa equival a més 
del 30% de la població, és a dir, tres de cada deu persones de 
la població valenciana són cooperativismes d’alguna forma 
en qualsevol de les seues excepcions, formant part d’un 
model econòmic que aposta per valors de democràcia, parti-
cipació i solidaritat, que funciona amb criteris de responsa-
bilitat social, generador d’una ocupació estable per definició 
i, per tant, d’igualtat, amb societats generadores de capi-
tal social que contribueixen a l’estabilitat i al pluralisme dels 
mercats econòmics .

Per tot l’exposat li preguntem per l’aprovació d’un pla bien-
nal de suport i foment del cooperativisme que està expressa-
ment contemplat en l’article 109, de la Llei de cooperatives, 
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en vigor des de juliol de 2014, i que per això ja porta més de 
dos anys de retard .

No cal recordar en aquest parlament que s’ha de complir la 
llei, conseller, i sabem que ho farà, ho farà, ho sabem, de la 
mateixa forma que supose que vosté ja disposarà del docu-
ment i esborrany d’aquest pla elaborat des de les entitats 
associatives del cooperativisme valencià en 2014 a petició 
de la mateixa Generalitat, un document que de segur podrà 
ajudar en aquesta necessària tasca .

Respecte al programa d’ajudes públiques al cooperativisme 
i d’economia social que s’ha incrementat en 2017, poc més 
del 15%, netament per damunt del mateix creixement de la 
conselleria d’economia que registra un 9% de creixement, 
ens complau, conseller, això està bé . No obstant això, no sola-
ment és important el factor econòmic ací sinó també la gestió 
realitzada al voltant de les ajudes al cooperativisme .

En principi, és d’importància vital que les ajudes es publi-
quen, totes; a més, caldria que es publicaren als primers 
mesos de l’any i vagen decantant l’origen dels seus fons cap 
a majors aportacions pròpies de la Generalitat valenciana, 
per una banda, però també caldrà utilitzar completament els 
fons d’aportacions externes com, per exemple, les del servei 
públic d’ocupació estatal .

Constatem una tendència pressupostària a l’alça, ¡molt bé!, i 
no es pot retrocedir, conseller, encara que estem lluny de les 
dotacions que s’estableixen en altres comunitats autònomes .

Pel que fa al registre de cooperatives, a l’objecte de fomentar 
la creació d’este tipus d’empreses i facilitar la seua constitu-
ció i registre, caldrà eliminar totes les barreres burocràtiques 
possibles en aquest procés . I este projecte és molt necessari, 
la digitalització del registre . Sabem que està fent-se però no 
sabem en quin punt està la implantació per a poder realit-
zar telemàticament tots els tràmits en la línia del document 
únic, electrònic, cooperatiu, regulat pel Decret 44/2015, de 
2 de febrer, que reduiria al mínim la càrrega burocràtica de 
les persones emprenedores i les cooperatives en els tràmits 
necessaris per a posar no només la seua activitat empresa-
rial sinó per poder desenvolupar-la posteriorment, cosa que 
frena a alguns emprenedors .

També he d’esmentar el Consell Valencià del Cooperativisme, 
eixe compromís que esperem que tinga la conselleria amb 
este òrgan de promoció, d’assessorament i planificació de la 
política i legislació en matèria de cooperatives, format bipar-
tidament per representants de la Generalitat valenciana i de 
la Confederació de Cooperatives de la Comunitat Valenciana .

En resumen, conseller, necessitem conéixer de la seua pròpia 
veu el compromís del seu departament per a l’aprovació 
d’eixe pla biennal de suport i foment del cooperativisme, 
expressament previst en la legislació vigent; per a recol-
zar a les entitats representatives del cooperativisme i col-
laborar en facilitar la seua tasca associativa; per a culminar 
amb celeritat l’aprovació dels decrets normatius del Consell 
Valencià del Cooperativisme i del reglament per al registre, 
perquè el Consell Valencià del Cooperativisme puga dispo-
sar d’un pressupost propi, d’acord amb l’esmena aprovada 
per aquestes Corts a proposta del nostre grup parlamentari; 
perquè el Consell Valencià del Cooperativisme puga dispo-
sar de portals webs que faciliten la tasca de digitalització; per 

a propiciar la presència del cooperativisme en el diàleg social, 
d’acord amb la seua representativitat i impacte econòmic i 
importància estratègica; per a connectar –important també– 
les activitats d’assessorament per a l’ocupació amb la difusió 
de l’alternativa del moviment cooperativista; per a la crea-
ció d’empreses i ocupació de qualitat, i d’altres i d’altres que 
podríem esmentar i que ja només espere escoltar en la seua 
intervenció .

Moltes gràcies . (Aplaudiments)

La senyora vicepresidenta primera:

Gràcies, senyor Almería .

Conseller .

El senyor conseller d’Economia Sostenible, Sectors 
Productius, Comerç i Treball:

Gràcies, senyora presidenta .

Senyor diputat .

Senyories .

Bé, pràcticament quasi no faria falta ni que li replicara, ¿no?, 
perquè més o menys els eixos del treball que estem fent 
des de la conselleria doncs vosté ja els ha esmentat, i jo crec 
que això és un indicador del mateix pacte del botànic que 
vostés estan en contacte amb el cooperativisme valencià i 
que nosaltres d’una manera molt participada estem treba-
llant colze amb colze amb la confederació de cooperatives 
del nostre territori .

Primer, donar una noticia: despús-ahir va eixir l’ordre de 
bases d’economia sostenible i economia social . Per tant, 
jo pense que és un indicador clar del camí que també està 
agafant el consell i dita conselleria .

I sí que m’agradaria repetir –encara que vosté ja ho ha dit i 
que vosté sap, i les seues senyories saben– que les cooperati-
ves tenen en el centre de la seua gestió a les persones, i això 
ens agrada; tenen un gran ingredient solidari inherent a la 
seua idiosincràsia, a més de responsabilitat social, i són inte-
gradores del teixit social i territorial, i eixa també ens agrada . 
En definitiva, són entitats que entenen molt bé l’ajuda mútua, 
la responsabilitat, la democràcia, la igualtat, l’equitat, la soli-
daritat, i això és potent i genera equilibri i estabilitat . I també 
he de dir-li que això doncs ens agrada, ¿no?

Dir-los que en 2015 es van crear 147 noves cooperatives; en 
2016, 153 noves cooperatives . Per tant, no anem malament, 
¿no?

I dir-li que estem treballant en tres eixos fonamentals que 
partixen d’una premissa prèvia, i eixa premissa és fonamental 
en la política del consell en la matèria i consisteix en buscar 
el màxim consens amb el sector, a través del seu represen-
tant natural i legal –com he dit–, que és la Confederació 
de Cooperatives de la Comunitat Valenciana en l’elecció i 
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planificació de les mesures i actuacions del consell en eixa 
matèria .

És en este marc de col·laboració i consens en el que s’estan 
desenvolupament les competències en la matèria i molt espe-
cialment les que tenen a veure amb les pròpies del Consell 
Valencià del Cooperativisme, que és l’òrgan paritari i de 
cooperació entre l’administració valenciana i les cooperati-
ves a què legalment corresponen àmplies competències en 
matèria legislativa, de foment i de resolució extrajudicial dels 
conflictes cooperatius.

En la present legislatura ja s’han celebrat diverses sessi-
ons plenàries, a més d’altres en comissió, i s’han aconseguit 
consensos en el seu si per a reformar les normes per les quals 
es regeix el mateix consell i per a facilitar-li el desenvolupa-
ment de les seues funcions .

Pel que fa al primer eix, aquest se centra en facilitar a les 
cooperatives valencianes una legislació adequada que 
responga a les seues necessitats i garantisca la consecució 
dels seus objectius empresarials i socials . El nostre territori 
té competències plenes sobre la matèria cooperativa subs-
tantiva, però troba una important limitació en la normativa 
fiscal i de seguretat social que són de competència estatal.

A pesar d’això, la primera línia d’actuació continua sent que en 
matèries de competència nostra les cooperatives compten amb 
una normativa pròpia que responga a les seues necessitats i alli-
bere tot el seu potencial generador de riquesa i ocupació .

En este sentit, el consell està obert a proposar qualsevol 
modificació legislativa que perseguisca eixa finalitat, així s’ha 
fet amb la recent reforma de la Llei de cooperatives de la 
Comunitat Valenciana operada a través de la Llei 13/2016, 
de 29 de desembre, de mesures fiscals de gestió adminis-
trativa i financera i d’organització de La Generalitat per al 
2017, que es va originar inicialment en una sol·licitud de la 
Confederació de Cooperatives de la Comunitat Valenciana .

Un segon eix d’actuació se centra a tractar de fer una polí-
tica de foment del cooperativisme valencià adequada a les 
nostres cooperatives i capaç de satisfer les seues aspiracions . 
Per això, s’han aprovat molt recentment les ordres 23/2016  
i 25/2016, de la conselleria d’economia, amb les bases regula-
dores de les ajudes tant per al foment de les empreses coope-
ratives i de les societats laborals, com per a la promoció, 
foment i difusió de l’economia social que assenten les bases 
per a la política de foment en els pròxims anys, i això sense 
perjuí que les referides ordres siguen completades amb 
altres que acullen les noves mesures de foment del coopera-
tivisme valencià que resulten de l’aplicació –com vosté deia– 
del pla biennal de suport i foment del cooperativisme valen-
cià, la tramitació de les quals ha iniciat el Consell Valencià de 
Cooperativisme i que, sens dubte, requeriran una nova polí-
tica de foment lliure d’urgències i dels lligams que es deriven 
de la necessitat actualment existent de cenyir-se a les noves 
estatals de foment de l’ocupació en les cooperatives que 
daten de 2005 i que precisen una profunda revisió .

En aquest camí s’ha avançat en la recuperació pressupostà-
ria de les partides vinculades al foment del cooperativisme i 
l’economia social . En 2015, ascendien a 2 .600 .000 euros; i en 
2017 ascendeixen a 4 .300 .000 euros, és a dir, un increment 
del 63% en dos anys –i que vosté també ha fet menció .

I el tercer eix, que també consumirà nous recursos, s’articula 
en torn d’una nova definició dels serveis administratius que 
el Consell destina al servei del cooperativisme valencià .

En aquest punt, el compromís del Consell és el d’incremen-
tar la qualitat i quantitat dels recursos al servei del coope-
rativisme, tant pel que fa als mitjans i recursos tècnics, amb 
una nova ordenació del registre de cooperatives, que el 
situe en el segle XXI a nivell tecnològic i que reforce la seua 
funció central en la vida jurídica de les cooperatives valenci-
anes, alleugerint, com vosté ja deia, càrregues que per a elles 
comporta el compliment dels tràmits registrals i, d’una altra 
part, reforçant el serveis administratius vinculats a la promo-
ció i foment del cooperativisme, començant pels vinculats a 
la promoció i foment, recuperant la funció de promoció i difu-
sió, i reforçant les unitats de gestió de les ajudes, la qual cosa 
permetrà una gestió eficaç d’estes i còmoda per a les matei-
xes cooperatives .

I, en este punt, i també a la demanda que vosté m’ha fet, 
el compromís passa per publicar les convocatòries d’aju-
des en el primer quadrimestre de l’exercici i per resoldre-les 
amb l’antelació necessària per a una gestió ordenada i sense 
aclaparaments .

Eixos són els tres eixos en els quals estem treballant els 
nostres objectius, i dir-li que els tenim bastant avançats .

Moltes gràcies . (Aplaudiments) 

La senyora vicepresidenta primera:

Gràcies, conseller .

Quan vullga, senyor Almería .

El senyor Almería Serrano:

Breument .

Conseller, agraïm la informació de primera mà .

Entendrà que per a nosaltres és inquietant qüestions com el 
baix nivell d’execució del pressupost d’esta partida concre-
tament, un 18,7% en les últimes dades publicades d’octubre . 
Queden dos mesos, però entenem que no donaran per molt, 
des de Tots Sants a Nadal, per incrementar eixe percentatge .

Esperem que el problema de les ajudes no publicades es 
resolga i, també, que puga contemplar-se si . . ., per exemple, 
en les ajudes a la inversió, que la següent convocatòria puga, 
d’alguna forma, intentar recuperar possibles sol·licitants de 
l’anterior, ¿eh?, de l’anterior .

També esperem que eixes dificultats per a complir en la llei 
de cooperatives puga resoldre’s i accelerar, digam, tots els 
projectes que hi ha en marxa, preferentment el que fa refe-
rència al registre de cooperatives, que afecta, i en molt, a 
la dinàmica i el funcionament del sector cooperatiu . I que 
les dificultats que es troben les cooperatives per a la gestió 
administrativa fa que en molts dels casos els assessors o les 



Número 78  ¦  08-02-2017 Pàg. 3928

persones que han de recomanar la gent que opte per l’al-
ternativa cooperativa, doncs es faja retraure’s un poc d’eixa 
opció, la qual cosa afecta negativament a este sector . 

Només, per finalitzar, m’agradaria que –està contemplat en 
el mateix enunciat de la interpel·lació– que fera alguna espe-
cificació per al foment del cooperativisme a nivell sectorial i 
territorial, ¿eh?, un mica un poquet més en profunditat .

Moltes gràcies . (Aplaudiments)

 
La senyora vicepresidenta primera:

Gràcies, senyor Almería . (Soroll)

(Ocupa la presidència el president, senyor Enric Morera i Català)

 
El senyor conseller d’Economia Sostenible, Sectors 
Productius, Comerç i Treball:

Gràcies, president .

El senyor president:

A vore si a estes hores de la nit se mos trenca la megafonia . 
(Rialles)

Té vosté la paraula .

El senyor conseller d’Economia Sostenible, Sectors 
Productius, Comerç i Treball:

Sí que és de veres, i de tots és sabedor, que hem tingut una 
ordre que realment ens ha fet anar en la llengua fora per a 
poder arribar a totes i cadascuna de les subvencions, que és 
eixa famosa Ordre 1/2015 d’hisenda, que realment, mentres 
hem hagut de traure l’ordre de bases i després les ordres, 
doncs la veritat que no és una qüestió estrictament d’esta 
conselleria, sinó de tot el Consell, i la veritat que hem hagut 
de treballar de valent per a poder arribar a una execució del 
pressupost mínimament digna .

Jo li puc dir que..., i estic parlant de memòria, però al final 
en el que és el tema del cooperativisme hem superat el 65% 
d’execució de pressupost, a 31 de desembre de 2012, que 
és on sempre jo he dit que hem d’anar, hem d’anar, vull dir, 
sempre està la campanada d’última hora que fa possible el 
poder traure algunes ajudes i que arriben a algunes entitats, 
en este cas, cooperatives, empreses, etcètera que puguen 
tenir eixes ajudes . I, per tant, ahí sí que és de veres que el 
percentatge que vosté dóna és d’octubre, però, clar, si se 
n’anem a juliol, segurament serà menor, ¿no?, vull dir . . . Per 
tant, sigam una miqueta rigorosos i parlem a 31 de desem-
bre, que és el que toca, encara que sí que me faig càrrec que 
hem tingut problemes i que esperem –i ho dic ací pública-
ment– que en este primer quadrimestre, no única i exclu-
sivament esta ordre, moltíssimes ordres puguen eixir de la 

conselleria, que és una conselleria subvencionadora en si i, a 
més, hem d’intentar estructurar tot el procés de cara també a 
les ajudes que són fonamentals per a la nostra economia . Per 
tant, ahí estem treballant .

Ja m’he compromés que en el primer quadrimestre d’en-
guany eixiran i, fins i tot, si podem a l’any que ve, voldríem 
avançar-les . És a dir, traure-les el dia 1 de desembre, perquè 
és el límit que mos dóna, 31 de novembre, ¿eh? I, a partir de 
l’1 de desembre, anticipar-les . Eixa és la idea i seria un dels 
objectius que té la conselleria damunt de la taula .

Pel que fa al registre, un dels objectius de Torrevella era: 
en una primera fase, en este semestre, tindre el registre ja 
confeccionat i que telemàticament anaren les coses millor . . . I, 
de fet, ho tenim ja, ho tenim ja . I anem a fer el possible perquè 
es registre una cooperativa en no més de quinze dies . És a 
dir, és un dels objectius que tenim, a banda de la manca de 
personal que tenim . I, de vegades, els consellers i conselle-
res ho diem, però la desestructuració que tenim en les dife-
rents conselleries de vegades no ens fa arribar tot l’àgil o tot 
el ràpid que voldríem en la gestió . Però, així i tot, n’hi ha un 
compromís també per part, en este cas, de la direcció territo-
rial que anem a vore si podem inscriure les cooperatives en 
quinze dies màxim . I si poguérem en el temps equiparar-les 
a les SL o a les SA, doncs seria fantàstic, perquè és molt més 
àgil una societat, ¿no? 

I, per últim . . ., bé, per descomptat que sí, vull dir, el territori i el 
sector formen part de l’ADN d’este Consell i d’este conseller . 
En qualsevol aspecte, que estem treballant, tant el tema 
sectorial com el tema territorial, i jo m’atreviria a dir que este 
conseller el tema territorial el té més en l’ADN si cap, doncs 
per descomptat que sí que estarà .

De fet, he de dir-li que en la mateixa confederació he tingut 
l’ocasió de xafar el territori visitant cooperatives de dife-
rents sectors . Ahir mateixa vaig estar en Font de la Figuera i 
en Moixent; un, del sector agrari i l’altre, del moble . Però no fa 
massa temps, cinc o sis mesos, vaig estar en una cooperativa 
de taüts . . . Vull dir que, en qualsevol cooperativa i en qualse-
vol àmbit territorial, nosaltres anem a estar ahí, anem a donar 
a suport i, per descomptat, els ajudarem, perquè formen part, 
com ha dit vosté al principi, i no em cansaré de repetir-ho, 
perquè tenen el centre a les persones i, realment, tenen uns 
valors que hem de cuidar . . . anem a estar ahí perquè formen del 
nostre ADN i de la nostra manera d’entendre un poc la vida .

Moltes gràcies . (Aplaudiments) 

 
El senyor president:

Moltes gràcies, conseller .

Senyories, amb esta resposta a la interpel·lació, hem finalit-
zat els nostres treballs de hui . Demà continuarem a les deu 
del matí .

De moment, jo crec que s’està fent un bon treball . Demà a 
vore si ho rematem .

Es suspén la sessió .

(Se suspén la sessió a les 20 hores i 12 minuts)
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D’acord amb l’article 18 .2 del Reglament de les Corts, 
s’indiquen les senyories assistents a la sessió:

Alcón Soler, Eva 
Almería Serrano, José Francisco 
Álvaro Cerezo, Mònica 
Andrés Sanchis, Concha 
Argüeso Torres, Emilio 
Arqués Cortés, Vicent 
Bachero Traver, Belén 
Barceló Chico, Ana 
Bellver Casaña, Jorge 
Bernal Talavera, María 
Bertomeu Vallés, Antoni 
Betoret Coll, Vicente 
Bonig Trigueros, Isabel 
Briet Seguí, Rafael Francisco 
Caballero Hueso, Mercedes 
Caballero Montañés, Juan Carlos 
Cabedo Laborda, Cristina 
Campello Moreno, Marian 
Calpe Saera, José Ramón 
Casanova Claramonte, Vicente 
Castelló Sáez, Alfredo 
Catalá Verdet, María José 
Cerdán Pastor, David 
Ciscar Bolufer, José 
Climent González, Rafael 
Córdoba Cortijo, Juan Ginés 
De Miguel Martínez, David 
Escrig Monzó, María Sabina 
Estañ García, Antonio 
Ferrer Matvieychuc, Graciela Noemí 
Ferrer San Segundo, María José 
Ferri Fayos, Fran 
Font de Mora Turón, Alejandro 
Gallén Peris, Marta 
García González, Rosa María 
García Jiménez, María José 
García Latorre, Francisco Javier 
García Muñoz, Teresa 
Garcia i Tomàs, Víctor 
Garrigues Francés, María Blanca 
Gascó Enríquez, Beatriz 
Gascó Verdier, Beatriz 
Geffner Sclarsky, Daniel 
González Delgado, Fernando 
Hernández Sánchez, Noelia 

Ibáñez Bordonau, Rubén 
Jiménez Doménech, César 
Juan i Huguet, Jordi 
Marcos Puig, Verónica 
Marí Malonda, Alexis Frederic 
Martín Pérez, Sandra 
Martínez Ramírez, Carmen 
Marzà Ibáñez, Vicent 
Mata Gómez, Manuel 
Meco Tébar, Fabiola 
Mínguez Corral, Sandra 
Mollà Herrera, Mireia 
Montiel Márquez, Antonio 
Morera i Català, Enric 
Mulet Taló, Miguel Ángel 
Muñoz Lladró, José 
Mustafá Ávila, Rosa de Falastín 
Nadal Sendra, José Ramón 
Navarro Caballero, Juan de Dios 
Navarro Casillas, Isaura 
Oltra Jarque, Mònica 
Ortega Requena, Maria Josep 
Ortiz Vilella, Eva 
Parra Almiñana, María Teresa 
Pastor Llorens, Fernando 
Peremarch Palomares, Covadonga 
Pérez Fenoll, Manuel 
Peris Cervera, Rosa 
Pineda Cuenca, Manuel 
Ponce Guardiola, Juan 
Quiñonero Hernández, Llum 
Rodríguez Armigen, Cristina 
Rojo Sánchez, Domingo 
Salas Maldonado, José 
Salvador Rubert, María José 
Sánchez Zamora, María del Carmen 
Santamaría Ruiz, Luis 
Serna Serrano, Toñi 
Soler Beneyto, Víctor 
Subías Ruiz de Villa, Juan Ignacio 
Subiela Chico, Antonio 
Tirado Museros, Clara 
Torres García, David 
Ventura Campos, Mercedes 
Woodward Poch, Antonio Joaquín 
Yáñez Motos, María Remedio 
Zaplana López, José Juan
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